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Komise prevence kriminality 

Rady města Blatná         
 

 
 

       Blatná dne: 27.06.2023 

 

 

ZÁPIS  
 

z jednání Komise prevence kriminality Rady města Blatná, 
které se konalo dne 26.06.2023 od 15.00 hod.   

 
 
Přítomni:  
Členové komise: Mgr. Iva Tvrdá, Bc. Kateřina Malečková, Mgr. Blanka Posavádová, 
Jan Hromada, DiS., pprap. Martin Tůma, Ing. Lucie Tešková, Roman Urbánek 
 
Omluveni:  Mgr. Ondřej Kočovský 
 
Přizváni: Mgr. Miloš Kolman za NZDM Station 17 
 
 
Program jednání: 
1/ Plnění úkolů od minulého jednání komise 
2/ Aktivity – rok 2022 
3/ Aktivity  - rok 2023 
4/ Různé 
 

Průběh jednání: 

. 
 
1) Plnění úkolů od minulého jednání komise 

 
Akce s dopisy pro majitele obchodů a restaurací, kteří jsou důrazně upozorněni na 
sankce v důsledku porušení legislativního omezení prodeje a podávání alkoholu, 
tabákových výrobků a pyrotechniky osobám mladším 18. let proběhla v 04/2023. 
 
 
       
2) Aktivity - rok 2022 

 
Preventivní akce v obou mateřských školkách proběhly 21.4.2022, akce 
zajišťovali členové komise Bc. K. Malečková a pprap. M. Tůma. Účast  cca 100  
předškoláků. 
 

 



Besedy o nebezpečí internetu na ZŠ  proběhly 16.11.2022, 24.11.2022, 5.12.2022. 
se žáky 5. tříd a s jejich rodiči. Besedu zajišťovali členové komise Bc. K. Malečková a 
pprap. M. Tůma.  
 
Beseda pro seniory proběhla 5.12.2022 v zasedací místnosti MěÚ. Beseda byla 
zaměřená na nekalé praktiky obchodníků, podvody na internetu a prevenci drobných 
krádeží. Akci zajišťovali členové komise Bc. K. Malečková, R. Urbánek a pprap. M. 
Tůma. Účast  25 seniorů. 
 
3) Aktivity - rok 2023 

 

• Obě základní školy pokračují v nastaveném plánu primární prevence tzn. 
kontinuálně zajišťovat besedy pro žáky ZŠ od 6.tř., kdy každá třída bude ve 
školním roce účastna 8 hodinového kurzu (4 hodiny I.pol. 4 hodiny II.pol.) a 
tematicky budou kurzy zaměřeny pro 6. tř. šikana a agresivita, 7. tř. legální 
drogy, 8. tř. nelegální drogy, 9. tř. bezpečný sex. Základní školy mají 
v rozpočtu pro rok 2023 schváleny finanční prostředky na výše uvedené 
aktivity. Vzhledem k současné ekonomické situaci i u kurzovného dochází 
k navýšení, tudíž lze předpokládat, že školy budou požadovat navýšení 
příspěvku na aktivity zaměřené na primární prevenci v rozpočtu na rok 2024.  

 
Členové komise  podporují navrhovaný systém podpory primární prevence na 
základních školách a případné navýšení příspěvku základním školám v roce 
2024. 
 

• Ing. Tešková z SOU Blatná sdělila informace k adaptačnímu kurzu. Pro práci 
s prvními ročníky je kurz vhodným nástrojem, na který následně během studia 
navazují dalšími aktivitami. Škola vítá každoroční finanční spoluúčast města 
formou individuální dotace. 
 

Členové komise podporují aktivitu. Doporučují finančně podporovat danou 
aktivitu formou individuální dotace. 
 

• Během roku 2023 je potřeba připravit Koncepci prevence kriminality města 
Blatná na roky 2024-2026. Analytickou část připraví K. Malečková včetně 
bezpečnostní analýzy. Při jednání komise podrobně probrána současná 
koncepce a její priority. Je možno konstatovat, že se daří částečně priority 
plnit. Za NZDM Station 17 uvádí pan Kolman, že v současné době nepotřebují 
materiální vybavení, ale spíše odborníky (terapeuty), kteří by s klienty dokázali 
pracovat. Zařízení připravuje žádost o dotaci. Dosud nebyla provedena 
některá opatření 3.2. tj. Oprava osvětlení problematických míst, a to např. 
park u ZŠ J. A. Komenského a u letního stadionu (nová parkovací místa). 
Paní Malečková uvádí, že park u základní školy by měl být do budoucna 
revitalizován. Předpokládá, že nové osvětlení bude součástí revitalizace. 
Osvětlení nových parkovacích míst u letního stadionu bude konzultovat 
s vedením města. Opatření 3.4. Zabezpečení vchodů obecních domů se 
podařilo pouze částečně. Byly instalovány poštovní schránky do vchodových 
dveří. Nebylo instalováno zajištění vchodů čipy. 

 

• Dne 25.04.2023 proběhly preventivní akce v obou mateřských školách, akci 
zajišťovali členové komise Bc. Kateřina Malečková a pprap. M. Tůma. Účast 
cca 100 dětí. 
 



• Dne 26.6.2023 proběhla beseda se seniory Domu s pečovatelskou službou 
v Tyršově ulici zaměřená na podvody na internetu. Akci zajišťovali pracovnice 
sociálního odboru a Mgr. Nováková za Policii ČR. 
 

• V měsíci listopadu 2023 proběhnou besedy o nebezpečí internetu na ZŠ. 
 

• V měsíci listopadu bude zorganizována beseda pro seniory zaměřená na 
prevenci kriminality. 

 
 
 
4) Různé 
 
Mgr. Posavádová informuje o školním psychologovi ZŠ T.G. Masaryka p. Jitce 
Hajnové. Ta v současné době monitoruje školní klima jednotlivých tříd, zaměřuje se i 
na práci s rodiči. Výhledově by školní poradenské pracoviště měl doplnit speciální 
pedagog.  
Členové komise shodně uvádějí, že se jako problematické jeví začleňování cizích 
státních příslušníků, např. i z pohledu dodržování povinné školní docházky. P. 
Urbánek informuje, že se spojil se zástupcem agenturní firmy, který má zájem o 
spolupráci. Dne 30.6.2023 proběhne setkání a vyjasnění si základních pravidel např. 
dodržování nočního klidu, péče o nezl. děti apod. Jednání se zúčastní za sociální 
odbor K. Malečková. 
Zástupce PČR pan Tůma informuje o nevhodném chování cizinců na Plovárně 
Blatná. Žádá o včasné řešení situace, neboť je patrné, že plavčíci nejsou schopni 
některé dospělé nebo mladistvé usměrnit. Pan Urbánek uvádí, že zaměstnanci 
Plovárny mají telefonní číslo na MěPo a určitě není problém v případě konfliktních 
situací na Plovárnu hlídku MěPo poslat. Paní Malečková bude o celé situaci 
informovat starostu města.  
Zástupci obou základních škol a SOU Blatná kladně hodnotí spolupráci s NZDM 
Station 17. 
 
 
 
Jednání komise bylo ukončeno v 17.00 hodin. 
 
 
 

Zapsala: Bc. K. Malečková 
Ověřil:  J. Hromada, DiS. 
 
 

 

 

 

 

 

 

  

 

:  

 


